### 157克铜版纸,双面彩色印刷,折页

尺寸: 140\*80mm

# B.O.W

### 双模机械键盘

2.4G | 蓝牙5.0

型号: G62D 按键: 68键 蓝牙名: BOW5.0 兼容系统: Win、MacOS、los、And

尺寸: 311.2x101.6x40.7mm 重量: 600g 轴体类型:套筒插拔

材质: ABS 驱动: BOW自定义驱动 干电池: 两节7号电池

### 设备连接与系统切换



- 蓝牙配对: 1.打开电池盖,把电池取出,去掉电池绝缘胶,将电池按照正负极方向正确装入电池仓内。 2.Fn+BT1、BT2或者BT3键(>3秒)进入蓝牙模式,对码指示灯快闪,键盘进入对码状态。 3.打开蓝牙设备搜索蓝牙名称(BOW5.0),点击连接,连上后指示灯熄灭。
- 无线2.4G:(出厂默认配对好接收器) 配对:将接收器插电脑上,Fn+ 🗑 键(>3秒)进入2.4G模式,对码指示灯快闪,连上后指示灯熄灭。
- 设备切换:可以同时连接4台设备,按照上述方法连接好设备后,可以通过按 Fn+BT1 BT2 BT3 🕞 实现设备切换。
- 系统切换: Fn+Z切换MacOS、Fn+X切换Win、Fn+C切换IOS、Fn+V切换And。

### 多媒体功能说明



组合键	MacOS	Win	iOS	And
Fn+1到=号	F1-F12	F1-F12	F1-F12	F1-F12
Fn+ 🔆	亮度-	亮度-	亮度-	亮度-
Fn+ ☆	亮度+	亮度+	亮度+	亮度+
Fn+ 임미	任务中心	多屏显示	多屏显示	多屏显示
Fn+ 🖊	上一曲	上一曲	上一曲	上一曲
Fn+ DII	播放/暂停	播放/暂停	播放/暂停	播放/暂停
Fn+ 🔰	下一曲	下一曲	下一曲	下一曲
Fn+ <b>∢</b> ×	静音	静音	静音	静音
Fn+ 🗘	音量减	音量减	音量减	音量减
Fn+ 📢))	音量加	音量加	音量加	音量加
Fn+ Q	搜索	搜索	搜索	搜索
Fn+ [ ]	应用切换	应用切换	应用切换	应用切换
Fn+ 🌐	语言切换	语言切换	语言切换	语言切换
Fn+ <b>Home</b>	Ins	Ins	Ins	Ins
Fn+ <b>Del</b>	End	End	End	End
Fn+ <b>J</b>	Prtsc	Prtsc	Prtsc	Prtsc
Fn+ <b>K</b>	ScrLK	ScrLK	ScrLK	ScrLK
Fn+L_	Pause	Pause	Pause	Pause
FN+ <b>⊚</b>	恢复出厂设置	恢复出厂设置	恢复出厂设置	恢复出厂设
FN+ 🗊	/	锁Win键	/	/

### 产品保修说明

用户在使用航世机械键盘产品售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保护法》、《中华人民共和国产品质量法》 实行售后三句服务, 服务内容如下

自您签收次日起7日内,本产品出现非人为损坏且性能故障的情况,经由航世售后服务检测确定,可免费享受退货或者换货服务。 自您签收次日起8日-30日内,本产品出现非人为损坏日性能故障的情况,经由航世售后服务检测确定,可免费享受换货或者维修服务。自您签收次日起8日-30日内,本产品出现非人为损坏日性能故障的情况,经由航世售后服务检测确定,可免费享受换货或者维修服务。自您签收次日起12个月内,本产品出现非人为损坏且性能故障的情况,经由航世售后服务检测确定,可免费享受维修服务。

未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、撕毁、涂改。

因不可抗力造成的损坏。 因人为原因导致产品无法正常使用。如使用非额定电压、在非规定的坏境下使用等,导致的产品性能故障情况。

#### 维修时需要提供以下资料

客户名称:			
联系地址:			
产品型号:			
维修日期:			

# B.O.W

#### 深圳市航世科技有限公司

地 址:深圳市宝安区沙井街道西部工业园 かに付えぬ 网 址: www.bow.cn 全国服务热线: 400 682 8008



# B.O.W

### Dual mode mechanical keyboard

2.4G | BT3.0/5.0

Model: G62D Dimensions: 311.2x101.6x40.7mm Keys: 68 Keys Weight: 600g Bluetooth name: BOW5.0 Shaft type: sleeve insertion and extraction Compatible Systems: Win, MacOS, Ios, And

Material: ABS Drive: BOW Custom Drive Dry battery: Two No. 7 batteries

### **Device Connection and System Switching**



- Bluetooth pairing: 1. Open the battery cover, take out the battery, remove the battery insulation adhesive, and correctly install the battery into the battery compartment in the positive and negative directions.
  - 2. Fn+BT1, BT2, or BT3 keys (>3 seconds) enter Bluetooth mode, the code checking indicator light flashes
- quickly, and the keyboard enters the code checking state.

  3. Open the Bluetooth device to search for the Bluetooth name (BOW5.0), click Connect, and the indicator light will turn off when connected.
- enter 2.4G mode, and the pairing indicator light will flash quickly. After connecting, the indicator light will turn off.
- Device switching: Four devices can be connected simultaneously. After connecting the devices according to the above method, device switching can be achieved by pressing Fn+BT1 BT2 BT3 🕤 .
- System switching: Fn+Z switches to MacOS, Fn+X switches to Win, Fn+C switches to IOS, and Fn+V switches to And.

#### **Multimedia Function Description**

Fn+Key MacOS



Fn+1to= F1-F12 F1-F12 F1-F12 F1-F12 Fn+ 🔆 Brightness -Briahtness -Briahtness -Briahtness Fn+ 🔅 Brightness + Brightness + Brightness + Brightness + Fn+ 🖁 🛛 Task Center Multi-screen Multi-screen Multi-screen Fn+ ✓ Previous song Previous song Previous song Previous sono Fn+ NI Play/pause Play/pause Play/pause Play/pause Fn+ Next song Next song Next song Next song Fn+ **∢**× Mute Mute Fn+ 4) Volume reduction Volume reduction Volume reduction Volume reduction Fn+ (1)) Volume plus Volume plus Volume plus Volume plus Fn+ Q Search Application switching Application switching Application switching Fn+**Del** End Prtsc ScrLK Pause Fn+**J** Fn+**K** FN+69 Restore factory Restore factory Restore factory Restore factory settings FN+ 💿 N/A settings Lock Win key

WinAnd

iOS

And

### **Product Warranty Description**

When users use Hangshi mechanical keyboard products, the after-sales service is strictly in accordance with the "Consumer Rights Protection Law of the People's Republic of China" and "Product Quality Law of the People's Republic of China" After-sales three-guarantee service is implemented, and the service content is as follows:

- Within 7 days from the day after you sign for the product, if the product has non-artificial damage and performance failure, it will be confirmed by the after-sales service of Hangshi, and you can enjoy free return or exchange service.

  • From the 8th to 30th day from the day after you sign for the product, if the product has non-human damage and performance failure, it will be
- confirmed by the after-sales service of Hangshi, and you can enjoy free replacement or maintenance services.
- Within 12 months from the day after you sign for the product, if the product has non-artificial damage and performance failure, it will be confirmed by the after-sales service of Hangshi, and you can enjoy free maintenance services.

### Non-Warranty Regulations

- Unauthorized Repair, Misuse, Crash, Negligence, Abuse, Fluid Ingress, Accident, Tear, Alteration.
- The validity period of three packs has exceeded.
- The product cannot be used normally due to human reasons. Such as the use of non-rated voltage, use in non-specified environments, etc., resulting in product performance failures

B.O.W

Shenzhen Hangshi Technology Co.,Ltd. Address: Hangshi Technology Park, Shajing. bao'an District, Shenzhen, China Website: www.bow.cn National Service Hotline: 400 682 8008

